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СТАТИСТИЧЕСКИЙ АНАЛИЗ БРАКОРАЗВОДНЫХ ПРОЦЕССОВ В ГОРОДЕ ШАХТЫ 
 
 

 
А.Н. Шевченко 

 
Исследуется семейное положение граждан города Шахты по числу браков и разводов с 2000 по 2008 

гг. методом математической статистики. В ходе анализа статистических данных автор опровергает 
наличие кризиса семьи. По результатам исследования сделан прогноз. Проводится анализ статистических 
данных по Ростовской области, Южному федеральному округу и Российской Федерации с 1990 по 2007 гг.  
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семейного положения, прогноз числа браков, прогноз числа разводов. 

 
 

 
 

A.N. Shevchenko 
Statistic analysis of divorce proceedings in Shakhty 

It is investigated the family status of the citizens in Shakhty according to the amount of weddings and divorces 
from 2000 to 2008s by means of methods of mathematical statistics. While analyzing the statistic data the author 
disproves the fact of family crisis. It is made a forecast in accordance with investigation results. It is carried out the 
analysis of statistic data in Rostov region, Southern federal district and Russian Federation from 1990 to 2007s. 

Key words: family, family values, family crisis, weddings, divorces, family status statistic analysis, number of 
marriages forecast, number of divorces forecast.      
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